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REPUBLIKA  HRVATSKA 
ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 
GRAD SAMOBOR 
Gradsko vijeće 
 
KLASA: 021-05/14-01/6 
URBROJ: 238-11-04/03-14-2 
 
Samobor, 29.09.2014. 
 

ZAPISNIK 
sa 12. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane u četvrtak, 26. 
rujna 2014. godine u prostorijama Gradske vijećnice Grada Samobora, Trg 
kralja Tomislava 5, Samobor. 
 
 Započeto u 15.00 sati. 
 
 
NAZOČNI VIJEĆNICI:  Petra Babojelić, Miljenko Bišćan, Željko Bošković, Petar 
Krešimir Bušljeta, Damir Gorišek,  Maja Gračanin, Ivan Horvat, Irena Kapor, Stjepan 
Kozlina,  Željko Mataušić, Andrija Noršić, Tomislav Pađan, Zvjezdana Sečen, Jasenka 
Skendrović, Branimir Šiljak, Franjo Štefanić, Marko Tandarić, te naknadno pristigli: Linda 
Rossini Gajšak, Marinko Džepina, Boris Makarun  
 
IZOČNI VIJEĆNICI: Vinko Jaklenec, Vinko Kovačić, Vjeran Štublin, Ivan Vlainić, Anica 
Vraneković - opravdano  
 
PROČELNICA: Ana Vlah  
 
OSTALI NAZOČNI: 
 
- Krešo Beljak, gradonačelnik Grada Samobora 
- Sanja Horvat Iveković, zamjenica gradonačelnika Grada Samobora 
- Zvonko Župančić, Željko Radovanić,  Valentina Horvat, Mario Anušić, Mladen Ogrinc,  

Hrvoje Frankić, Juro Horvat,  pročelnici upravnih tijela Grada Samobora 
- Andreja Neral Lamza – voditeljica posredničkog tijela - Samostalne službe u Fondu za 

zaštitu okoliša i enegretsku učinkovitost  
- Slavica Lulić – voditeljica Odjela za verifikaciju unutar posredničkog tijela u Fondu za 

zaštitu okoliša i enegretsku učinkovitost  
- Romina Galović, predsjednica Savjeta mladih Grada Samobora 
- Josip Petrić, viši referent za informatičke poslove u Uredu gradonačelnika 
 
 
 
Predstavnici medija. 
 
 
ZAPISNIČARKA: Nada Gorišek 
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BRANIMIR ŠILJAK - Pozvani ste na 12. sjednicu Gradskog vijeća koju sam sazvao 
na današnji dan u 15.00 sati, te prije otvaranja sjednice molim gđu Anu Vlah, pročelnicu 
Gradske službe Grada Samobora da prozivkom utvrdi nazočnost vijećnika. 

 
ANA VLAH - Pristupamo utvrđivanju nazočnosti na 12. sjednici prozivkom 

vijećnika. 
Konstatiram da je od 25 vijećnika nazočno 17 vijećnika, a izočno 8 vijećnika. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Utvrđujem da je od 25 vijećnika na današnjoj sjednici 

nazočno 17 vijećnika, te konstatiram da postoji kvorum za održavanje sjednice i donošenje 
pravovaljanih odluka i zaključaka, te otvaram 12. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Prije utvrđivanja dnevnog reda predlažem da verificiramo 
Zapisnik sa 11. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 11.09.2014. godine. 
   

Pitam, da li tko od vijećnika ima primjedbe na Zapisnik sa 11. sjednice? 
 Ako nema primjedbi predlažem da se isti prihvati i verificira. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Verificira se Zapisnik sa 11. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 11. 

rujna  2014. godine u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 

II. 
Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 
 
  

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na utvrđivanje Dnevnog reda sjednice.  
Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda.  
Pitam da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, ako nema pitam tko je 

za ovakav Prijedlog dnevnog reda. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

usvojilo sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog zaključka o odobravanju sklapanja Ugovora o dodjeli bespovratnih sredstava 
za projekte koji su financirani iz strukturnih fondova i Kohezijskog fonda EU u sklopu 
programa 2007. - 2013. s Ministarstvom zaštite okoliša i prirode kao upravljačkim 
tijelom i Fondom za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost kao posredničkim 
tijelom razine 2 i Ugovora o sufinanciranju projekta sanacije odlagališta neopasnog 
otpada Trebež davanjem pomoći s Fondom za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost 

2. Prijedlog izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2014. godinu 
3. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Samobora za 2014. godinu 
4. Prijedlog projekcije Proračuna Grada Samobora za 2015. i 2016. godinu 
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5. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama odluke o stipendiranju učenika, studenata i 
mladih glazbenika grada Samobora  

6. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama odluke o stipendiranju učenika i studenata 
slabijeg imovinskog statusa grada Samobora  

7. Prijedlog odluke o imenovanju Gradskog povjerenstva Grada Samobora za procjenu 
šteta od elementarnih nepogoda 

8. Ostale informacije. 
 
 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora otvara "Aktualni sat" u kojem 
vijećnici mogu postavljati pitanja, tražiti obavijesti i davati prijedloge predsjedniku 
Gradskog vijeća, gradonačelniku, zamjenicima gradonačelnika, pročelnicima upravnih 
odjela Grada Samobora, a vezano za izvršavanje poslova i zadataka iz samoupravnog 
djelokruga Grada. 
 
 
 IVAN HORVAT - 13.09.o.g. mještani Grdanjca i Bregane zapamtit će kao dan kada 
je bila najveća poplava, može se reći, u povijesti toga kraja uz Breganu. Sanacija još uvijek 
traje, no nije zgorega da na ovom cijenjenom skupu, Vijeću, upozorimo na problem o kojem 
smo često govorili. Breganu treba sanirati, jer ovo što ćemo dati kao odštetu vjerojatno će biti 
i više nego što bi došlo napraviti komad tog nasipa gore i malo proraliti kroz Breganu. 
 Ovom prilikom bih se zahvalio Stožeru zaštite i spašavanja, jer je zaista pravovremeno 
reagirao. Posebno pohvaljujem vatrogasce koji su došli, može se reći svi koji su bili 
raspoloživi u tom trenutku, na ispumpavanje vode iz podruma, prizemlja itd. Pohvaljujemo i 
djelatnike Odvodnje i Komunalca koji su pravovremeno reagirali, i još uvijek su na terenu 
djelatnici Komunalca. Pohvaljujemo i Crveni križ što nam je omogućio pet isušivača i 
nekoliko obitelji pomoć i normalno svim čelnicima Grada Samobora koji su u tom trenutku 
ohrabrivali naše ljude. Nemojmo da ovo sada ostane samo na upozorenju, shvatimo ozbiljno 
da je Bregana nešto o čemu moramo voditi brigu dugoročnije. Vjerojatno će konačan problem 
biti ipak ta retencija koju bi gore trebali napraviti kao što je napravljena gore u Rudama, a 
koliko sam ja čuo da toga nije bilo da bi Samobor bio poplavljen. 
 
  
 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da su stigli vijećnici 
gosp. Marinko Džepina i gđa Linda Rossini Gajšak, te je sada nazočno 19 vijećnika na 
sjednici.     
 
 
 PETAR KREŠIMIR BUŠLJETA - Imam jedno pitanje za našeg gradonačelnika. 
Pitanje je vezano za subvencije za studentske pokaze za sedmi i osmi mjesec. Za sedmi i osmi 
mjesec ne postoje nikakve subvencije te studenti plaćaju puni iznos pokaza. Sjećam se da ste 
vi još pred nekoliko godina najavljivali od besplatnih pokaza, noćnih linija itd. Zanima me 
zašto Grad Samobor ne može preuzeti tih dva mjeseca tu obavezu plaćanja subvencije 
studentima? 
 
 LINDA ROSSINI GAJŠAK - Imam dva pitanja i jedan prijedlog. Prvo pitanje se 
odnosi na uređenje dječjeg parka na Trgu Matice hrvatske pored Samoborskog kina. Uistinu 
za svaku pohvalu je da se dotrajala igrala do kraja zamjenjuju novima, a ova nova igrala jako 
lijepo i sigurno izgledaju i dižu taj naš standard. Samo bih iskoristila priliku i pitala, iako su 
oko igrala postavljene one sigurnosne podloge, upravo se postavljaju. Zanima me zašto se 
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okolina oko tih igrala betonizirala na neki način? Znači umjesto dosadašnje travice sada 
imamo beton i kamen, a i nešto drveća koje je bilo u parku su se počupala. Zanima me da li 
ove betonske ploče išta narušavaju sigurnost djece? To me zanima, a uistinu jako lijepo to sve 
skupa izgleda s ovim novim igralima. 
 Drugo pitanje, ljubazno bih molila odgovor u pismenom obliku, a odnosi se na pitanje 
sigurnosti dvorane OŠ Samobor. Opet pohvala prema Gradu što je na vrijeme poslao 
Ministarstvu znanosti i obrazovanja kompletnu dokumentaciju i imamo informacija iz škole 
da ih u Ministarstvu nažalost nisu filtrirali sve one prijave koje su stigle, još nemamo 
informacije koje su škole odnosno institucije dobile na tom natječaju. Zato bi možda bilo jako 
dobro da vidimo ono zadnje stanje sigurnosti dvorane po svim parametrima kojima je 
potrebno, pa nam to može biti na neki način dodatni argument prema Ministarstvu da uz to što 
ispunjavamo sve uvjete koje su oni propisali, što škola ima nekakve sadržaje koji oni posebno 
u EU vrednuju kada dodjeljuju takva sredstva, da nam je uistinu stanje sigurnosti hitno, a 
pogotovo ako nam nekakva nova studija i instalacije i sve živo što ulazi u to, a to će stručnjaci 
bolje znati, ukazuju da nam je sigurnost djece imalo ugrožena. 
 Evo, jedan prijedlog, ako bi se moglo postaviti ogledalo na križanju Zagrebačke i 
Uskočke ulice na strani Chromosa. Građani su mi pisali da se radi o jako opasnom i 
nepreglednom izlasku na cestu, pa ako iz resornog odjela misle da bi to prometno dobro  bilo 
usklađeno pa to čisto dajem kao prijedlog građana. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. gradonačelnika da odgovori na postavljena 
pitanja. 
 
 KREŠO BELJAK - U nekoliko rečenica ću pokušati dati svoje komentare, odnosno 
odgovoriti na postavljena pitanja. Meni je jako žao što se ovo u Bregani, odnosno u  
Grdanjcima desilo, ima tu jako puno stvari koje su se mogle bolje urediti i napraviti, pa do 
toga ne bi došlo, ali u konačnici možemo uvijek kriviti nekog drugog. Doista je ovo bila 
ekstremna situacija i priroda neki puta ne pita. Osobno ću se potruditi da se neke stvari koje 
baš i nisu previše logične, da sada ne ulazim u detalje, a tiče se određenih hrvatskih institucija 
koje su branile određene radove na rijeci Bregani, da se te zabrane na neki način skinu pa da 
pokušamo zajedno svi skupa utjecati na to da cijeli vodotok postane puno sigurniji nego što je 
to bio slučaj do sada.  

Isto tako se osobno zahvaljujem svima koji su sudjelovali u Kriznom stožeru i svim 
radnicima Komunalca. Na moj prijedlog i u suradnji s gđom Sanjom Horvat Iveković i gosp. 
Željkom Stanecom dogovorili smo se da ćemo jedan znatan iznos predložiti Gradskom vijeću 
da se odvoji kako bi se dio štete koja je nastala našim sugrađanima nadoknadila, ne samo u 
Grdanjcima nego i na drugim mjestima gdje je poplava taj dan, na žalost, bila. 

Što se tiče uvaženog mladog kolege Bušljete u potpunosti se slažem s time da bi se 
trebalo promijeniti da subvencije budu i za ta dva ljetna mjeseca. Kod postavljanja proračuna 
za sljedeću godinu potrudit ćemo se da to uđe u proračun, naravno vremena nisu baš lagana, 
ali pokušat ćemo napraviti sve što je u našoj moći da se to riješi. Hvala na sugestiji u svakom 
slučaju. 

Odgovor štovanoj vijećnici Lindi Rossini Gajšak, što se tiče uređenja dječjeg parka na 
Trgu Matice hrvatske. Ne bih previše trošio riječi na samo objašnjavanje situacije, hajmo ljudi 
svi skupa pričekati da se radovi završe pa da onda možemo kritizirati, hvaliti ili bilo što 
drugo. Projekt su radili stručnjaci, ja nisam stručnjak za to, a koliko znam tu u Gradskom 
vijeću tu nije stručnjak za uređenje dječjih igrališta. Ono što se sada čini kada bude gotovo 
možda i neće biti tako, pa možda i neće biti toliko betona ili ga uopće neće biti, pa ćemo onda 
vidjeti kako to sve skupa se može riješiti. Činjenica je da već dugo vremena postoji inicijativa 
grupe građana i ljudi da se taj dječji park uredi, jer je doista najposjećeniji dječji park, 
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odnosno park za igranje djece na području Grada Samobora i sada kad se krenulo s uređenjem 
sad opet nevaljano. Netko bi to rekao da se radi o traženju dlake u jajetu, ali to prepuštam 
drugima da ocjene. Molim da se pričeka da se sve završi pa ćemo onda vidjeti u kakvom 
stanju će biti park, a ja vas uvjeravam o onome što ja znam i što sam vidio da vjerojatno u 
ovom dijelu Hrvatske, ako ne i Europe, ljepšeg parka za djecu, boljeg i sigurnijeg neće biti. 
Ima jedne određene novine i novosti a o tome kada dođe vrijeme za to, ali vidjet ćete bit ćete 
ugodno iznenađeni, pa vjerujem da ćete i vi isto tako biti zadovoljni. 

Sigurnost školske dvorane OŠ Samobor, sada moram upoznati vijećnike na činjenicu 
da je dvorana apsolutno nesigurna, ali to ne od jučer nego već jedno dulje vrijeme. Ove 
godine naš prijedlog na vaše prihvaćanje u proračunu smo osigurali nekoliko milijuna kuna za 
rušenje i izgradnju dvorane. Vi ste zaboravili da ste vi bili kod mene, dali ste inicijativu koja 
je bila ponešto drukčija, da odustanemo od toga pa da tražimo novce od Europske unije preko 
fondova, uvjeravali ste pročelnika Anušića, koji je tu prisutan, i mene, da mi ne znamo raditi 
svoj posao da to treba napraviti na drugačiji način. Mi smo vas poslušali, ali ne možemo raditi 
jedno i drugo u isto vrijeme, poslušali smo vas, i zbog toga jer smo vas poslušali školska 
dvorana još uvijek nije srušena, a trebala je biti, to je bio naš plan i već je trebala biti praktički 
uvedena u rad ili izabran izvođač radova na školskoj dvorani Samobor. Ovako čekamo 
Hrvatsku, čekamo Europsku uniju, imali ste dobre prijedloge i mi smo pomislili da su to bolji 
prijedlozi od naših prijedloga i poslušali smo vas i sada imamo to što imamo. Nadalje, ja sam 
sada već s bivšom ravnateljicom više puta naglašavao i molio da zatvori dvoranu, da ju 
zatvori upravo zbog sigurnosti, odnosno zbog nesigurnosti, kako bismo imali još jedan 
argument kod pritiska na Ministarstvo prosvjete da se i oni uključe u rješavanje tog projekta. 
Nikada se dogodilo nije ništa. Sada imamo situaciju da opet Školski odbor radi na svoju ruku, 
opet Školski odbor ne želi izabrati novog ravnatelja nego ima vršitelja dužnosti ravnatelja. 
Očekujete da se ja upetljam, to nije moj posao, niti je to moja ingerencija, ja ne biram 
ravnatelja OŠ Samobor. Na inicijativu Školskog odbora su se dogovorili da neće imati 
ravnatelja i da neće ići natječaj sljedećih godinu dana. Dobro, neka bude, neka bude, ali 
pozivam v.d. ravnateljicu da školsku dvoranu zatvori sutra, sutra. Ja njima ne mogu narediti 
jedino mogu zamoliti, to je sve što ja radim. To bi bio još jedan dodatni argument da se čim 
prije i druge institucije uključe u rješavane toga. Ono što mi možemo mi ćemo to i napraviti, 
tu je pročelnik Anušić, tu je pročelnik Horvat koji jako dobro znaju što ja svakog tjedna 
praktički insistiram da se pretprojektira, a što smo htjeli napraviti već i prije, dvorana čiji je 
projekt debelo preskup, da se po uzoru na školsku dvoranu kakvu imamu primjerice Brežice, 
a koju je gosp. Horvat prošli tjedan išao i sam vidjeti. Znači da se pretprojektira postojeći 
projekt ili napravi novi projekt koji će biti znano jeftiniji, znatno povoljniji, da se osiguraju 
sredstva u proračunu i da se s 01.01. praktički ide u raspisivanje natječaja, a tamo početkom 
proljeća da se krene u izgradnju nove školske dvorane. Ako to mi ne krenemo neće se krenuti 
jer sve ostalo je izvlačenje. Molim vas da svi vi gradski vijećnici i pročelnici budete suport 
kad je neka ideja, jer kada imate pet ideja, pa svako ima svoju priču, svoju neku drugačiju 
ideju onda se najčešće ne napravi ništa. Sada ćete vi meni odgovarati, a vi ste došli kod mene 
gđa Linda Rossini, a ne ja kod vas, došli ste kod mene učiti nas, mene i gosp. Anušića kako da 
radimo svoj posao. Ovo je vaš rezultat, da ste slušali nas i naše prijedloge dvorana bi već bila 
na pol gotova. 

Što se tiče špigla i ovog zadnjeg pitanja nadam se da je pročelnik Župančić to zapisao i 
da će to biti izvedeno u najkraćem mogućem roku.         
  
 MARINKO DŽEPINA - Moje pitanje nije pitanje, nego zapravo jedan od prijedloga. 
Naime, poučen zadnjim iskustvom i dolaskom pred Gradsku knjižnicu, a to se  ne mora samo 
odnositi na Gradsku knjižnicu grada Samobora nego na sve društvene djelatnosti u Gradu 
Samoboru (škole, vrtići, kino itd.), nema mogućnosti da do Gradske knjižnice dođe invalidna 
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osoba i nema posebnog označenog parkirnog mjesta za invalide. Moj prijedlog bi išao u tom 
pravcu da se u Gradu Samoboru napravi jedna analiza i da vidimo gdje sve trebamo omogućiti 
invalidnim osobama normalan pristup sadržajima koji su dostupni i svima nama skupa. 
Nedavno sam išao u Gradsku knjižnicu pa sam tamo uočio taj problem, pa molim da se i taj 
problem tamo ako je moguće riješi, kao i za sve druge ustanove u Gradu Samoboru. 
 
 LINDA ROSSINI GAJŠAK - Zahvaljujem se gradonačelniku na odgovoru. Iz ove 
pozicije htjela bih reći da onaj prijedlog koji vi podnesete, koji će nam u najkraćem roku 
osigurati dvoranu, ja ću apsolutno podržati i svi roditelji. Kada smo vam se došli obratiti, 
došli smo s dobrom namjerom, jer nam se činilo da taj prijedlog iz javnog natječaja može 
osigurati da uz manje uloženih naših sredstava možemo doći do cilja. Nažalost naša 
administracija je takva kakva je i nije se realiziralo. Predložite što možete u najkraćem roku, 
imate tu većinu, ali uistinu imat ćete svih i svih roditelja, jer naravno da nam je cilj da su nam 
djeca u sigurnoj dvorani i da to bude u što prijem roku. Znači onu odluku koju predložite 
apsolutno ćete imati podršku i niti jedno oponiranje, jer je stav svih roditelja da što prije 
dođemo do tog tako željnog cilja. Na ovu varijantu nismo dobili nikakvih povratnih odgovora 
u nekakvom pozitivnom smislu za sada od Ministarstva nema, ako izađete s drugim planom, 
ne moramo čekati na vremenu, imat ćete apsolutnu podršku.    
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. gradonačelnika da odgovori na postavljena 
pitanja. 
 
 KREŠO BELJAK - Zahvaljujem se gđi Lindi Rossini Gajšak na podršci koju ćemo 
imati. Nadam se da ćemo svi skupa raditi za dobrobit prije svega učenika i svih korisnika OŠ 
Samobor i da ćemo kroz najkraće moguće vrijeme imati novu školsku sportsku dvoranu. 
 Što se tiče pitanja gosp. Džepine, da, apsolutno je u pravu i slažem se da je to jedan 
problem neriješene prostorne dokumentacije još tamo prije tridesetak ili četrdesetak godina 
kada se nije o takvim stvarima razmišljalo ili se razmišljalo malo ili se pak razmišljalo 
parcijalno ili usporeno. Isti slučaj je i danas isto tako zbog same izgradnje na području grada 
Samobora imamo skučene mogućnosti reagirati baš kod svih. U proračunu imamo određena 
sredstva svake godine koja koristimo za uklanjanje arhitektonskih barijera i u skladu s time 
ćemo poraditi, razgovarat ćemo već odmah u ponedjeljak ujutro s pročelnicima da vidimo 
kako se može napraviti određena analiza pa da se krene u što prije rješavanje. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Da li ima još pitanja? - Nema, zaključujem "Aktualni sat". 
  
 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje "Aktualni sat", te se 
prelazi na rad po usvojenom Dnevnom redu. 
 
 
 
AD1.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 
odobravanju sklapanja Ugovora o dodjeli bespovratnih sredstava za projekte koji su 
financirani iz strukturnih fondova i Kohezijskog fonda EU u sklopu programa 2007. - 2013. s 
Ministarstvom zaštite okoliša i prirode kao upravljačkim tijelom i Fondom za zaštitu okoliša i 
energetsku učinkovitost kao posredničkim tijelom razine 2 i Ugovora o sufinanciranju 
projekta sanacije odlagališta neopasnog otpada Trebež davanjem pomoći s Fondom za zaštitu 
okoliša i energetsku učinkovitost. 
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Prije svega pozdravljam djelatnice Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost: 
- Andreju Neral Lamza – voditeljicu Posredničkog tijela – Samostalne službe i  
- Slavicu Lulić – voditeljicu Odjela za verifikaciju unutar Posredničkog tijela  

 
Molim gosp. Hrvoja Frankića, pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

 HRVOJE FRANKIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 
 SLAVICA LULIĆ -  Daje dodatno pojašnjenje u svezi navedene točke dnevnog reda. 
 
 ANDREJA NERAL LAMZA - Daje dodatno uvodno obrazloženje po točki dnevnog 
reda. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:   

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 
- Odbor za komunalne djelatnosti 
- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
  

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigao vijećnik 
Boris Makarun pa je sada nazočno 20 vijećnika. 

 
Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o odobravanju sklapanja Ugovora o dodjeli bespovratnih sredstava za 
projekte koji su financirani iz strukturnih fondova i Kohezijskog fonda EU u sklopu programa 
2007. - 2013. s Ministarstvom zaštite okoliša i prirode kao upravljačkim tijelom i Fondom za 
zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost kao posredničkim tijelom razine 2 i Ugovora o 
sufinanciranju projekta sanacije odlagališta neopasnog otpada Trebež davanjem pomoći s 
Fondom za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
o sklapanju Ugovora o dodjeli bespovratnih sredstava 

 
 

I. 
Gradsko vijeće Grada Samobora odobrava sklapanje Ugovora o dodjeli bespovratnih 

sredstava za projekte koji su financirani iz strukturnih fondova i Kohezijskog fonda EU u 
sklopu programa 2007. - 2013. s Ministarstvom zaštite okoliša i prirode kao upravljačkim 
tijelom i Fondom za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost kao posredničkim tijelom razina 
2, te Ugovora o sufinanciranju Projekta sanacije odlagališta neopasnog otpada Trebež 
davanjem pomoći s Fondom za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost, u tekstu kao što je 
dan u materijalima za sjednicu. 
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II. 
 Ovlašćuje se gradonačelnik Grada Samobora za potpis Ugovora iz točke 1. ovog 
zaključka, kao i za poduzimanje svih daljnjih aktivnosti i potpisivanje akata, a sve u cilju 
provedbe i dovršetka projekta sanacije odlagališta neopasnog otpada Trebež. 
 
 
 
AD2.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena i 
dopuna Proračuna Grada Samobora za 2014. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:  

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 
- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 
- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 
- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 
- Odbor za komunalne djelatnosti 
- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 

 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem sjednicu i dajem na glasovanje 

Prijedlog izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2014. godinu. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeće 
 

IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA 
 

 Grada Samobora za 2014. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Izmjena i dopunama Proračuna prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 
dio. 
 
 
 
AD3.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2014. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
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ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:  

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 
- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 
- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 
- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 
- Odbor za komunalne djelatnosti 
- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 

 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem sjednicu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora 
za 2014. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno donijelo 
sljedeću 
 

O D L U K U 
O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O IZVRŠAVANJU 

PRORAČUNA GRADA SAMOBORA ZA 2014. GODINU 
 

 
Članak 1. 

U Odluci o izvršavanju proračuna Grada Samobora za 2014. godinu (Službene vijesti Grada 
Samobora br. 11/13 i 3/14) iza članka 14. dodaje se novi članak 14.a koji glasi: 
 

„Članak 14.a 
Republika Hrvatska, Ministarstvo zaštite okoliša i prirode dana 25. kolovoza 2014. godine 
donijelo je Odluku o financiranju projekta sanacije odlagališta neopasnog otpada „Trebež“ u 
Gradu Samoboru u sklopu Operativnog programa Zaštita okoliša 2007.-2013., Prioritetna os 1 
– Razvoj infrastrukture za gospodarenje otpadom radi uspostave cjelovitog sustava 
gospodarenja otpadom, Mjera 1.2 – Sanacija lokacija visokoonečišćenih otpadom (šifra 
poziva: EN.1.2.04)., u iznosu od 85% prihvatljivih troškova projekta iz Kohezijskog fonda 
Europske unije odnosno u iznosu od 81.330.975,00 kn. 
Preostali iznos investicije od 15% odnosno 14.352.525,00 kn, Gradu Samoboru osigurat će 
Fond za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost, a sukladno Odluci o davanju suglasnosti 
Vlade Republike Hrvatske na Odluku Upravnog odbora Fonda za zaštitu okoliša i energetsku 
učinkovitost u dijelu kojim se Gradu Samoboru odobravaju sredstva pomoći Fonda za 
neposredno sufinanciranje EU projekta sanacije odlagališta „Trebež“. 
U Razdjelu 6. Upravni odjel za komunalne djelatnosti, Programu Zbrinjavanje otpada, 
Kapitalnom projektu Sanacija odlagališta neopasnog otpada „Trebež“ planirana su namjenska 
sredstva za financiranje Sanacije odlagališta neopasnog otpada „Trebež“ u Gradu Samoboru 
iz pomoći u ukupnom iznosu od 9.373.500,00 kn, a što zajedno s iznosom od 41.277.500,00 
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kn odnosno 45.032.500,00 kn koji su planirani projekcijama Proračuna Grada Samobora za 
2015. odnosno 2016. godinu čini ukupnu planiranu vrijednost projekta od 95.683.500,00 kn. 
Ovlašćuje se gradonačelnik za poduzimanje svih daljnjih aktivnosti i potpisivanje akata te na 
izdavanje traženih instrumenata osiguranja i izvršavanje plaćanja vezanih uz provedbu 
predmetnog projekta, uključujući i plaćanja predujmom.“ 

 
Članak 2.  

U članku 19., stavku 6. iznos: „500.000,00“ zamjenjuje se iznosom „100.000,00“. 
 

Članak 3. 
Ova Odluka stupa na snagu dan nakon dana objave u Službenim vijestima Grada Samobora.  
 
 
 
 
AD4.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog 
projekcije Proračuna Grada Samobora za 2015. i 2016. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 

su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:  

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 
- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 
- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 
- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 
- Odbor za komunalne djelatnosti 
- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 

 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem sjednicu i dajem na glasovanje 

Prijedlog projekcije Proračuna Grada Samobora za 2015. i 2016. godinu. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

donijelo sljedeću 
 
 

 
PROJEKCIJE PRORAČUNA 

 
Grada Samobora za 2015. i 2016. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Projekcije proračuna prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD5.) 
BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

izmjenama i dopunama odluke o stipendiranju učenika, studenata i mladih glazbenika grada 
Samobora.  

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 

provela sljedeća radna tijela:  
- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež  
- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 
- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 
- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 
 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama odluke o stipendiranju učenika, studenata i mladih 
glazbenika grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O STIPENDIRANJU UČENIKA, 

STUDENATA I MLADIH GLAZBENIKA GRADA SAMOBORA 
 
 

U Odluci o stipendiranju učenika, studenata i mladih glazbenika Grada Samobora 
(Službene vijesti Grada Samobora br. 9/13. – pročišćeni tekst), u članku 4. stavku 3. riječi: „u 
lokalnom tisku i“ brišu se. 

 

Članak 2. 
U članku 5. stavcima  1., 2. i 3. alineje 3. mijenjaju se i glase: 
„ • da imaju najmanje 3 (tri) godine neprekidno prebivalište na području Grada 
Samobora do dana objave natječaja“. 

 
Članak 3. 

U članku 12. stavku 3. riječi: „u lokalnom tisku i“ brišu se.  
 

Članak 4. 
U članku 17. broj: „0,5“ zamjenjuje se brojem: „2“.  
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Članak 5. 
U članku 22. stavak 3. mijenja se i glasi: 
„Temeljem odluke iz stavka 1. ovog članka, s učenikom odnosno studentom kojem se 

dodjeljuje posebna stipendija, sklopit će se ugovor kojim će se urediti međusobna prava i 
obveze.“ 
 

Članak 6. 
 Članak 27. briše se.  
 

Članak 7. 
Članak 29. mijenja se i glasi: 
„Stipendija se vraća ako: 
- stipendist bez opravdanog razloga ne završi razred, odnosno godinu školovanja za 

koju se stipendira 
- stipendist bez opravdanog razloga i u roku ne dostavi podatke o tijeku školovanja.“ 

                                                                                                                             
Članak 8. 

U članku 30. stavci 2. i 3. brišu se. 
 

Članak 9. 
Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenim vijestima Grada 

Samobora. 
 
 
 
AD6.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
izmjenama i dopunama odluke o stipendiranju učenika i studenata slabijeg imovinskog statusa 
grada Samobora. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 

provela sljedeća radna tijela:  
- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež  
- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 
- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 
- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 
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S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama odluke o stipendiranju učenika i studenata slabijeg 
imovinskog statusa grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O STIPENDIRANJU UČENIKA I 
STUDENATA SLABIJEG IMOVINSKOG STATUSA GRADA SAMOBORA 

 
 

Članak 1. 
U Odluci o stipendiranju učenika i studenata slabijeg imovinskog statusa Grada 

Samobora (Službene vijesti Grada Samobora br. 9/13. – pročišćeni tekst) u članku 4. stavku 3. 
riječi: „u lokalnom tisku i“ brišu se.  

 
Članak 2. 

U članku 5. stavku 1. alineja 3. mijenja se i glasi: 
„ • da imaju najmanje 3 (tri) godine neprekidno prebivalište na području Grada 
Samobora do dana objave natječaja“ 
U alineji 5. broj: „4,0“ zamjenjuje se brojem: „3,5“. 
U stavku 2. alineja 3. mijenja se i glasi: 
 „ • da imaju najmanje 3 (tri) godine neprekidno prebivalište na području Grada 
Samobora do dana objave natječaja“ 

 U alineji 5. i 6. brojevi: „4,0“ zamjenjuju se brojevima: „3,5“.  
 

Članak 3. 
 U članku  12. stavku 3. riječi: „u lokalnom tisku i“ brišu se. 
 

Članak 4. 
 Članak 15. mijenja se i glasi: 

„Socijalni status kandidata boduje se na sljedeći način: 
 
Red. 
br. 

SOCIJALNI STATUS BROJ 
BODOVA 

1. Visina ukupnog prosječnog neto prihoda po članu obitelji u prethodna 3 
mjeseca  

a) do 800,00kn  4 
b) od 800,00kn – 1.200,00kn  3 
c) od 1.200,00kn – 1.600,00kn 2 
d) od 1.600,00kn – 1.800,00kn 1 
2. ako je kandidat dijete poginulog branitelja ili stopostotnog 

Hrvatskog ratnog vojnog invalida iz Domovinskog rata 
2 

3. ako kandidat, odnosno njegov roditelj ili osoba koja ga uzdržava 
ostvaruje pravo na zajamčenu minimalnu naknadu 

4 

4. ako kandidat prima dječji doplatak (samo za učenike)                  1 
5. ako je kandidat dijete samohranog roditelja 1 
6. ako je kandidat dijete bez oba roditelja 4 
7. ako je roditelj nezaposlen (po roditelju) 1 
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8. ako je kandidat dijete hrvatskog branitelja 1 
9. ako je kandidat osoba s invaliditetom 2 
10. ako je kandidat dijete iz obitelji s četvero i više maloljetne djece 

odnosno punoljetne djece koja se redovito školuju 
1 

 
 Uz prijavu za stipendije kandidati su dužni dati posebnu izjavu s podacima o: 

- pokretnoj i nepokretnoj imovini u vrijednosti većoj od 50.000,00 kn  
- prihodima iz cjelokupne imovine ili imovinskih prava (prihodi od zakupa, 

najamnina, dionica i sl.).  
 Ako postoji opravdana sumnja da dokumentacija priložena prijavnici za dodjelu 
stipendija odnosno podaci dati u izjavi ne odgovaraju stvarnom stanju, Povjerenstvo može po 
potrebi izvršiti uvid u socijalno - ekonomske prilike kandidata izlaskom na teren, traženjem 
dodatne dokumentacije odnosno mišljenja od nadležnog Centra za socijalnu skrb.  

Ukoliko se utvrdi da je kandidat dao netočne i neistinite osobne podatke, podatke o 
prihodima i imovini kao i drugim okolnostima o kojima ovisi ostvarivanje prava na stipendiju, 
Povjerenstvo će takvog kandidata isključiti iz daljnjeg postupka natječaja, ukinuti isplatu 
stipendija odnosno zatražiti povrat isplaćenih stipendija.“  

 
Članak 5. 

 Članak 21. mijenja se i glasi: 
"Na prijedlog Povjerenstva za dodjelu stipendije, a po potrebi i uz pribavljeno 

mišljenje nadležnog Centra za socijalnu skrb, gradonačelnik može donijeti odluku o dodjeli 
posebnih stipendija i pomoći učenicima i studentima za školovanje i usavršavanje u zemlji i 
inozemstvu. Takva odluka može uključiti stipendije, jednokratne i višekratne pomoći. 

Odluka gradonačelnika iz prethodnog stavka ovog članka nije ograničena iznosom 
utvrđenim u članku 3. Odluke niti kriterijima utvrđenim člancima 15., 16., 16.a., 17. i 18. ove 
Odluke. 

Temeljem odluke iz stavka 1. ovog članka, s učenikom odnosno studentom kojem se 
dodjeljuje posebna stipendija, sklopit će se ugovor kojim će se urediti međusobna prava i 
obveze." 

 
Članak 6. 

 Članak 26. briše se. 
 

Članak 7. 
 U članku 28. alineji 2. iza riječi: „školovanja“ stavlja se točka, a ostatak rečenice briše 
se.  

 
Članak 8. 

U članku 29. stavci 2. i 3. brišu se. 
 

Članak 9. 
Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenim vijestima Grada 

Samobora. 
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AD7.) 
BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

imenovanju Gradskog povjerenstva Grada Samobora za procjenu šteta od elementarnih 
nepogoda. 

Molim gosp. Hrvoja Frankića, pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

HRVOJE FRANKIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:  

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 
Otvaram raspravu. 

 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o imenovanju Gradskog povjerenstva Grada Samobora za procjenu šteta od 
elementarnih nepogoda. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeću  
 

ODLUKU  
O IMENOVANJU GRADSKOG POVJERENSTVA GRADA SAMOBORA ZA 

PROCJENU ŠTETA OD ELEMENTARNIH NEPOGODA 
 

Članak 1.  
U Gradsko povjerenstvo Grada Samobora za procjenu šteta od elementarnih nepogoda 

(u daljnjem tekstu Povjerenstvo) imenuju se: 
1. Hrvoje Frankić,  Ivana Veroneka 15, Samobor - za predsjednika, 
2. Mario Anušić, Havidićeva 18, Zagreb - za člana, 
3. Krunoslav Znika, Jakova Gotovca 7, Samobor - za člana, 
4. Josip Berčić,  Podvrh 2, Bregana - za člana, 
5. Ivan Horvat, Grdanjci 67A - za člana, 
6. Štefica Lustek, Lusteki 3, Falaščak, Sv. Martin pod Okićem - za članicu, 
7. Igor Jaić Krasnik, Baščanske ploče 7, Samobor - za člana, 
8. Ivica Karoglan, Josipa Trputca 4, Samobor  - za člana, 
9. Krešimir Žužić, Samoborskih bratovština 6, Samobor - za člana 

 
Članak 2. 

Članovi Povjerenstva imenuju se na vrijeme od 4 (četiri) godine. 
 

Članak 3.  
Povjerenstvo u svrhu otklanjanja i ublažavanja izravnih posljedica elementarnih 

nepogoda poduzima slijedeće aktivnosti: 
- utvrđuje štetu za područje grada te organizira i usklađuje njenu procjenu na način da 

odmah, nakon nastanka nepogode, odnosno njenih prvih posljedica, a najkasnije u 
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roku od osam dana, podnese izvješće o elementarnoj nepogodi i to Državnom 
povjerenstvu, županijskom povjerenstvu i nadležnom ministarstvu,  

- potvrđuje štetu, za čije otklanjanje, odnosno ublažavanje se odobravaju sredstva iz 
proračuna grada,  

- daje podatke za proglašenje elementarne nepogode, 
- surađuje sa županijskim odnosno općinskim povjerenstvom,  
- Državnom povjerenstvu predlaže odobrenje žurne pomoći prema žurnom postupku, na 

temelju izvješća i mišljenja županijskog povjerenstva,  
- županijskom povjerenstvu prijavljuje štetu prema redovitom postupku,  
- izrađuje izvješća o štetama i utrošku sredstava pomoći za županijsko povjerenstvo, 
- obavlja  procjenu šteta i predlaže mjere za njihovo otklanjanje u slučajevima nesreća 

koje nisu proglašene elementarnom nepogodom, 
- obavlja druge poslove sukladno Zakonu o zaštiti od elementarnih nepogoda. 

 
Članak 5. 

Ova Odluka stupa na snagu dan nakon dana objave u Službenim vijestima Grada 
Samobora. 
 
 
AD8.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Ostale informacije. 
 
 Da li se netko javlja za riječ? 
 
 ANA VLAH - Pretpostavljam da ste primijetili na vašim tabletima da smo otvorili 
jedan novi folder, a on se zove Podnesci upućeni Gradskom vijeću. Na tom folderu ste dobili 
podnesak koji je uputio gosp. Noršić, a radi se o posljedicama elementarne nepogode koja je 
nastupila na objektu Divlje vode sa slikama. Isti podnesak je bio upućen Gradskom vijeću i 
gradonačelniku. Podnesak koji je upućen gradonačelniku uvršten je u redovitu proceduru, a to 
znači da ga je dobilo Povjerenstvo za procjenu štete od elementarnih nepogoda i na temelju 
procijenjene štete isto će se obračunati i platiti. S obzirom da ste vi kao vijećnici bili izričito 
navedeni u podnesku mi smo vam ga proslijedili da možete to vidjeti i ubuduće svi podnesci 
koji dođu na Gradsko vijeće biti će objavljivani u tom folderu. 
 Druga informacija je da iduću sjednicu Gradskog vijeća očekujemo negdje oko 
13.11.2014. godine, a ako će biti potrebno prije raditi rebalans ili slično biti ćete na vrijeme 
obaviješteni. 
 Također, pretpostavljam da ste već dobili pozive za svečanu sjednicu Gradskog vijeća, 
a sjednica će definitivno biti dan prije samog Dana grada, a to će biti u petak, 17.10.2014. 
godine. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Da li se još netko javlja za riječ? - Ne, u redu. 
 S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje sjednice je 
iscrpljen, zaključujem 12. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 
 
 Dovršeno u 16.30 sati.     
 
ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 
Nada Gorišek   Ana Vlah, dipl.iur.   Branimir Šiljak 
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